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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   47/2022

ΑΠΟΦΑΣΗ   653/2022

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 11η Νοεμβρίου 2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13:00, 
συνέρχεται στην 47η/2022 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 111308/7-11-2022 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Μαρινάκης Σαράντος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.             
1) Ζαφειρόπουλος Ιωάννης, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 3) Λιάππας Λεωνίδας,                    
4) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 5) Μπασακίδης Νικόλαος και 6) Φάβας Γεώργιος.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αγγελής Αναστάσιος και 
2) Τζαμουράνης Βασίλειος.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής          
κ.κ. Σκοπετέας Αναστάσιος και Σωφρονάς Γεώργιος, οι οποίοι συμμετέχουν στη συνεδρίαση 
αυτή αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Αγγελή Αναστάσιο και Τζαμουράνη Βασίλειο, 
αντίστοιχα.   

Επίσης, στη συνεδρίαση κλήθηκαν, ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας 
Καλαμάτας  κ. Λύρας Παναγιώτης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Βρομόβρυσης  
κ. Αλιφέρης Κωνσταντίνος, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν 
τις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, οι οποίοι δεν παραβρίσκονται. 

Στη συνεδρίαση επίσης παραβρίσκονται, ο Δήμαρχος Καλαμάτας κ. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 652 απόφαση), τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής 
Επιτροπής κ.κ. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος και Οικονομάκου Μαρία, καθώς και ο  
Αντιδήμαρχος κ. Καραγιάννης Ανδρέας.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο:

Αναμόρφωση δημοτικού προϋπολογισμού οικον. έτους 2022. 

Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 112158/09-11-2022 εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου & Μισθοδοσίας 
της Διεύθυνσης Οικονομικών και η υπ’ αριθμ. πρωτ. 112301/09-11-2022 συμπληρωματική ε 
αυτής, οι οποίες  είχαν σταλεί στα Μέλη  της  Οικονομικής Επιτροπής μαζί με τις σχετικές 
προτάσεις υπηρεσιών του Δήμου, προς ενημέρωση, έχουν αναλυτικά ως εξής:

• Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 112158/09-11-2022 εισήγηση: 

ΚΑΕ Περιγραφή
Αρχικός 

Προϋπολογι-
σμός

Τελευταίος 
Διαμορφω 

μένος 
Προϋπολο 

γισμός

Ποσό          
Αναμόρφωσης

Διαμορφωμέ-
νος 

Προϋπολογι-
σμός (μετά την 
αναμόρφωση)

Αιτιολο-
γία

1 ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ 15274008 3E+07 1336678,6 34466116,5

13 ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 13594690 3E+07 1336678,6 31000559,9

132 Λοιπές Επιχορηγήσεις για 
επενδύσεις και έργα 12131932 3E+07 1336678,6 28939240,6

1321
Χρηματοδοτήσεις από 
Περιφερειακά επιχειρησιακά 
προγράμματα

5722566 1E+07 1336678,6 12490248,3

1321.03 Χρηματοδοτήσεις για δράσεις  
ΚΔΑΠ 0 0 98662,56 98662,56

1321.36
Δράσεις Προληπτικής Ιατρικής 
στα καρδιαγγειακά προβλήματα 
στο Δήμο Καλαμάτας

0 0 1238016 1238016

00.6737.05

Προγραμματική Σύμβαση 
Κοινωνικής Ανάπτυξης μεταξύ 
του Δήμου Καλαμάτας, της 
Δημοτικής Φιλαρμονικής 
Καλαμάτας, της Κ.Ε. ''ΦΑΡΙΣ'' & 
της Κτηματική Καλαμάτας  
Δημοτικής Ανώνυμης Εταιρείας 
''ΔΙΟΚΛΗΣ Α.Ε.''

99000 99000 -37200 61800

30.6233.02

Τοποθέτηση εορταστικού 
διακόσμου για την περίοδο των 
Χριστουγέννων στο Δήμο 
Καλαμάτας έτους 2022

0 0 37200 37200

30.6261.04 Άρση επικινδυνότητας Στέγης 
Πνευματικού Κέντρου 0 0 25000 25000

30.6661.06 Προμήθεια και τοποθέτηση 
υαλοπινάκων, plexiglass κ.λ.π. 5000 5000 15000 20000

30.6662.15 Προμήθεια ξυλείας για τις 
ανάγκες της Δ.Ε. Θουρίας 10000 10000 10000 20000

30.6662.16 Προμήθεια ξυλείας για τις 
ανάγκες της Δ.Ε. Αρφαρών 10000 10000 5000 15000

30.6662.17 Προμήθεια ξυλείας για τις 
ανάγκες της Δ.Ε. Άριος 10000 10000 5000 15000

30.7132.01 Προμήθεια μοτοσυκλέτας 125cc 0 2330 870 3200
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30.7135.40

Προμήθεια και τοποθέτηση 
Μεταλλικών Κατασκευών για τις 
ανάγκες των Δημοτικών 
Διαμερισμάτων (Εκτός 
Καλαμάτας)

0 0 37200 37200

30.7323.51
Κατασκευή έργων υποδομής 
περιοχής δυτικά της οδού 
Αρτέμιδος

65000 49345 -49344,77 0

30.7323.52
Κατασκευή έργων υποδομής 
ανατολικής γειτονιάς (οδός Μ. 
Κάλλας κ.λ.π.)

180000 136469 -95815,23 40653,93

30.7326.27 Συντήρηση μονοπατιών στην 
Κοινότητα Βέργας 0 2560 -2560 0

30.7331.57 Ανακατασκευή χώρων Υγιεινής 
των Δημοτικών Κτιρίων 0 0 37200 37200

30.7331.58 Επισκευή και Συντήρηση 
Σχολικών κτιρίων 0 0 74000 74000

30.7334.05
Επισκευή Βελτίωση 
πεζοδρομίων, ρείθρων, 
κρασπέδων κ.λ.π.

57940,84 38200 -38200 0

30.7336.73 Επενδύσεις Πρόσοψης 
Ικριωμάτων - Ικριώματα 0 0 20000 20000

30.7413.12
Εκπόνηση μελέτης για την 
ανάδειξη του παράκτιου 
μετώπου Δήμου Καλαμάτας

10000 44800 -44800 0

30.7413.49
Εφαρμογή μη καταστροφικών 
μεθόδων για στατικό έλεγχο 
Δημοτικών κτιρίων

0 6000 1450 7450

35.6117.07 Παροχή κτηνιατρικών υπηρεσιών 
(2023) 0 10000 -10000 0

35.6117.09 Δαπάνες για πιστοποίηση 
παιδικών χαρών (2022) 0 0 10000 10000

35.6162.04 Θρυμματισμός φυτικών 
υπολειμμάτων (2023) 0 0 0 0

35.6699.04 Προμήθεια ζωοτροφών (2023) 0 0 0 0

60.6041.02

Τακτικές αποδοχές 
(περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά και 
ειδικά τακτικά επιδόματα) για 
δράση ΚΔΑΠ 

220000 505000 -3000 502000

60.6613.02

Προμήθεια εντύπων και υλικών 
μηχανογράφησης και πολλαπλών 
εκτυπώσεων ΚΔΑΠ τρέχοντος 
έτους

1000 3000 13000 16000

60.6654.04
Προμήθεια ψυχαγωγικού και 
εποπτικού υλικού Εναρμόνιση 
Οικογενειακής Ζωής  ΚΔΑΠ

1000 13000 10000 23000

60.6654.05 Λοιπά αναλώσιμα για ΚΔΑΠ 447,3 3977,1 662,56 4639,64

60.7133.01 Έπιπλα σκεύη ΚΔΑΠ 0 2000 18000 20000

60.7134.01 Προμήθεια Ηλεκτρονικών 
Υπολογιστών για ΚΔΑΠ 0 5000 30000 35000

60.7135.02

Προμήθεια λοιπού εξοπλισμού 
για ΚΔΑΠ (Διαδραστικός πίνακας, 
projectors, φωτοτυπικά 
μηχανήματα, ηχητικά 
συστήματα, φωτογραφικές 
μηχανές κλπ)

500 5500 10000 15500
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60.7135.04
Προμήθεια και εγκατάσταση 
μέσων πυρανίχνευσης σε 
κτιριακές εγκαταστάσεις ΚΔΑΠ

0 20000 20000 40000

60.7341.34
Δράσεις Προληπτικής ιατρικής 
στα καρδιαγγειακά προβλήματα 
στο Δήμο Καλαμάτας

0 0 1238016 1238016

70.03.6699.01
Προμήθειες αναλωσίμων 
Πολιτικής Προστασίας, σε 
περίπτωση έκτακτων αναγκών

10000 17500 -4000 13500

70.03.7323.01

Μίσθωση μηχανημάτων για την 
πολιτική προστασία 
(διαμορφωτήρας (γκρεϊτερ), 
προωθητήρας, οδοστρωτήρας, 
φορτωτή, φορτηγό κλπ)

0 15000 4000 19000

9111 Αποθεματικό 550000 587503 0 587503,29

• Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 112301/09-11-2022 συμπληρωματική εισήγηση: 

ΚΑΕ Περιγραφή
Αρχικός 

Προϋπολογι
σμός

Τελευταίος 
Διαμορφω 

μένος 
Προϋπολο 

γισμός

Ποσό     
Αναμόρφωσης

Διαμορφωμένος 
Προϋπολο 

γισμός (μετά την 
αναμόρφωση)

Αιτιολογία

00.6117.14

Υπηρεσίες Συμβούλου για την 
σύνταξη τμημάτων του φακέλου 
διαγωνισμού για ενοικίαση 
Μαρίνας Καλαμάτας

0 0 37200 37200

 

00.6737.10
Δαπάνες υλοποίησης 
προγραμματικής σύμβασης για 
την λειτουργία Μεγάρου Χορού

150000 150000 -37200 112800
 

60.6041.02

Τακτικές αποδοχές 
(περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά και 
ειδικά τακτικά επιδόματα) για 
δράση ΚΔΑΠ 

220000 505000 -10000 495000

 

60.6273.01
Φωτισμός και κίνηση  
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΙΑΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 
ΠΕΠ ΚΔΑΠ

9000 12000 10000 22000
 

9111 Αποθεματικό 550000 587503,29 0 587503,29  

Επί του θέματος ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 

Από ότι είδατε, κύριοι συνάδελφοι, από τις εισηγήσεις που σας έχουν 
διανεμηθεί, καθώς και τον πίνακα του προϋπολογισμού, βλέπετε ότι πρόκειται 

για την ένταξη του προγράμματος της τηλεϊατρικής … 

ΦΩΝΗ: Προληπτικής ιατρικής.

Προληπτικής ιατρικής και για τη χρηματοδότηση για τα ΚΔΑΠ. 
Αυτά κατανέμονται σε κωδικούς ως αναλύονται πιο κάτω και υπάρχουν και 

κάποιες αυξομειώσεις κωδικών εξόδων.
Το ποσό της μεταβολής, συγνώμη, είναι 1.336.678,56 ευρώ.
Κύριε Κοσμόπουλε;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Έχετε τη δυνατότητα και τον τρόπο να μας εκπλήσσετε διαρκώς και να 
προσπαθούμε να ισορροπήσουμε, αλλά δυστυχώς δεν το κατορθώνουμε 

κιόλας.
Έχουμε ένα τρομερά θετικό κομμάτι, ένα τρομερά θετικό κομμάτι, είναι αυτό το πρόγραμμα 
ότι εντάσσεται πλέον στον προϋπολογισμό, η δράση προληπτικής ιατρικής στα καρδιαγγειακά 
προβλήματα στον Δήμο Καλαμάτας. Εξαιρετικό πρόγραμμα 1.238. Αρκεί, αρκεί να γίνει η 
διαχείρισή του σωστά, διότι όπως έμαθα έγινε η διαχείριση του προηγούμενου 
προγράμματος, δεν ήταν και τόσο επιτυχημένη.
Και κατά συνέπεια, λοιπόν, ας κοιτάξουμε τη δυνατότητα και ας εντάξουμε μέσα σ’ αυτή τη 
διαδικασία το Νοσοκομείο πιθανότατα, μήπως μπορέσει να γίνει μια καλύτερη διαχείριση. Δεν 
ξέρω, πιθανότατα, μία σκέψη η οποία έχει κατατεθεί.
Από την άλλη μεριά, μένω έκπληκτος με τις αυξομειώσεις στις υπόλοιπες δαπάνες. Έχω την 
απόλυτη αίσθηση ότι βρισκόμαστε εδώ, έχουμε απόψεις – αυτοσχεδιάζουμε. Μόνο αυτό. Δεν 
υπάρχει άλλη λύση.
Έχουμε και λέμε: προϋπολογίζουμε: κατασκευών έργων υποδομής δυτικά της οδού 
Αρτέμιδος: 65 χιλιάδες. Τα κάνουμε 49, τα κάνουμε 0 τώρα. Έχουμε κατασκευή έργων 
υποδομής Ανατολικής Γειτονιάς: είχαμε 180 χιλιάδες προϋπολογίσει, τα κάνουμε 40 χιλιάδες. 
Έχουμε βελτίωση πεζοδρομίων: 57 χιλιάδες από αρχικό προϋπολογισμό – 0. Έχουμε 
επενδύσεις… Έχουμε εκπόνηση μελέτης, το σημαντικότερο, για την ανάδειξη του παρακτίου 
μετώπου του Δήμου Καλαμάτας: 10 χιλιάδες είπαμε να βάλουμε στην αρχή, άντε για να 
ξεκινήσει η μελέτη, άντε το κάναμε 44.800 επειδή έτσι μας ήρθε, και τώρα πάμε να το 
κάνουμε 0.
Ο Δήμος Καλαμάτας, την  ανάδειξη του παρακτίου  μετώπου την  έχει  άμεση  ανάγκη,  και 
μη μου πείτε ότι μεθαύριο-αύριο, δείχνει λοιπόν αυτό ότι ακόμα είναι στα σπάργανα ή δεν 
έχει ξεκινήσει και πιθανότερα να μπει στο επόμενο τεχνικό πρόγραμμα, αλλά αυτό δεν είναι 
λύση.
Ο Δήμος Καλαμάτας έχει ανάγκη από έργα τα οποία θα υπερβαίνουν τα πάρκα τσέπης. Τα 
πάρκα τσέπης είναι πάρα πολύ καλά για τους δημότες, για να βγαίνουν οι φωτογραφίες, αλλά 
και μέχρι εκεί. Η ανάπτυξη του Δήμου Καλαμάτας δεν θα έρθει απ’ τα πάρκα τσέπης, θα έρθει 
όμως απ’ την ανάπτυξη του παρακτίου μετώπου.
Και τέλος εγώ εξακολουθώ, δεν έχω πειστεί ποτέ απ’ τις εξηγήσεις που μου έχουν δοθεί, είτε 
από την Οικονομική Επιτροπή, είτε από τη διαχείριση των οικονομικών του Δήμου, πώς είναι 
δυνατόν τακτικές αποδοχές το 24, το 60604102 -έτσι;- περνάμε άντε βασικός μισθός, δώρα, 
γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα για δράση ΚΔΑΠ: από 220 χιλιάδες προϋπολογισμό, 
άσχετα αν τώρα μειώνεται, το επαναλαμβάνω, να φτάνουμε στις 502 χιλιάδες. Εγώ δεν έχω 
πειστεί απ’ τις εξηγήσεις.
Και επίσης ένα τελευταίο θα ήθελα: Γι’ αυτό τον λόγο ακριβώς, ότι έχω την αίσθηση ότι 
είμαστε στο απόψε αυτοσχεδιάζουμε, θα Καταψηφίσω την… με πόνο καρδιάς, γιατί θα ήθελα 
να ψηφίσω θετικά για τις δράσεις της προληπτικής ιατρικής, τέλος πάντων, δεχθείτε τη 
δήλωσή μου ότι στηρίζουμε τις δράσεις αυτές και θα ήθελα, παρακαλώ πολύ, να σημειώσετε 
και να μου πείτε, επειδή 14 Οκτωβρίου του 2022, κ. Πρόεδρε, επειδή 14 Οκτωβρίου του 
2022 έχει υπογραφεί η τελευταία ΣΑΤΑ του Δήμου Καλαμάτας, είναι 823.740, αν αυτή ήδη 
εμπεριέχεται στον προϋπολογισμό. Γιατί είχα δει ότι ο αστικός προϋπολογισμός ήταν 700 
τόσες χιλιάδες, είχε αναμορφωθεί, αλλά δεν είχα δει…

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: ...( δεν ακούγεται) πάει η ΣΑΤΑ. Αυτό που λες πάει στο Ταμείο, δεν πάει…

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Όχι, πάει στον προϋπολογισμό. Γράφουν εδώ πέρα… 

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: ...( εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται).

Στα έσοδα, στα έσοδα. Αν έχει προβλεφθεί στα έσοδα, τα 823 χιλιάρικα 
αυτά. Αν ήδη έχουν προβλεφθεί. 

Απλώς σημειώστε το να το δείτε. Είναι 14/10ου, έχει υπογραφεί απ’ το Υπουργείο.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Σωφρονάς. 

Ναι, καταρχάς να πω ότι προσυπογράφω όσα ο κ. Κοσμόπουλος είπε, με την 
παρατήρηση ότι θεωρώ προσωπικά ότι η ιδιότητά μου ως γιατρού είναι 

υπερκείμενη της ιδιότητάς μου ως δημοτικού συμβούλου και μέλος της αντιπολίτευσης, θα 
ψηφίσω Λευκό.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Λιάππα;

Ναι, εν ολίγοις τα είπε σχεδόν όλα ο Βασίλης, οπότε λίγα έχουμε να πούμε εμείς.
Βλέπουμε, ας πούμε, στα ΚΔΑΠ φεύγουνε 10 χιλιάρικα νομίζω και πάμε να 

πληρώσουμε τους λογαριασμούς ηλεκτροδότησης των ΚΔΑΠ. Μόνο και μόνο από αυτό 
βλέπουμε ότι η στενότητα αρχίζει, η στενότητα του Δήμου ως προς την αποπλήρωση 
λογαριασμού και κάνουμε όλο τέτοιες αλχημείες λογιστικές που να μπορούμε να βγούμε 
ενεργειακά.
Γι’ αυτό θα πω άλλη μια φορά την προτροπή μου: οικονομία – οικονομία – οικονομία.

Κύριε Πρόεδρε, έχω κάτι να πω στον κύριο…
Πρέπει να απαντήσω στις αιτιάσεις του κ. Κοσμόπουλου και να πω το εξής, 

ένα-ένα: Οι μειώσεις στον κωδικό των έργων της περιοχής δυτικά της Αρτέμιδος. Εκεί 
προηγείται μια μελέτη η οποία έχει υποβληθεί στον «ΤΡΙΤΣΗ» και αναμένεται η ένταξή της, η 
αξιολόγησή της η θετική, είναι στο πλαφόν, άρα θεωρούμε ότι θα αξιολογηθεί θετικά και θα 
έρθει, άρα πρέπει να προηγηθεί αυτή η μελέτη για να μπορούμε μετά να πάμε να 
κατασκευάσουμε όλα τα έργα που έχουμε σχεδιάσει για την περιοχή στην Αρτέμιδος.
Και βέβαια όλα… και οι τρεις κωδικοί έχουν το εξής: δεν σημαίνει ότι η αυξομείωση των 
κωδικών βγάζουν την πρόθεσή μας, ανεβαίνει η πρόθεσή μας να υλοποιήσουμε τα έργα, γιατί 
έχουμε πει πολλές φορές ότι το τεχνικό πρόγραμμα είναι ένα διαχειριστικό εργαλείο και 
διαχειριζόμαστε τους πόρους του ανάλογα με τις ανάγκες της στιγμής. Και γι’ αυτό και 
γίνονται πάρα πολλές τροποποιήσεις. Ένα λοιπόν με την Αρτέμιδος. 
Το ίδιο γίνεται με τη Μαρία Κάλλας, με την ανατολική περιοχή που έχει μειωθεί, γιατί 
εκτιμούμε ότι αυτή τη στιγμή δεν πρόκειται να εκταμιευτούν αυτά τα χρήματα για τον λόγο 
ότι δεν έχουμε ούτε καν διαγωνισμό. Η μελέτη είναι σε εξέλιξη, ολοκληρώνεται σε λίγο καιρό, 
δεν έχουμε ούτε καν διαγωνισμό. Άρα αυτά τα χρήματα, αντί να κοιμούνται, εμείς τα 
μεταφέρουμε κάπου αλλού για να μπορέσουμε να καλύψουμε κάποιες άλλες ανάγκες μας.
Το μεγάλο, τώρα που είπατε με το παράκτιο μέτωπο, ομοίως, υπήρχε ο κωδικός της έναρξης, 
δεν μπορώ να το πω τώρα, έχει βρεθεί όμως κάτι, το οποίο θα ’ναι πάρα πολύ μεγάλο για την 
περιοχή ολόκληρη του μετώπου από τις Κιτριές μέχρι το Πεταλίδι, όπως λέγαμε, υπάρχει μία 
πρόταση υλοποίησης χωρίς πόρους του Δήμου.
Έτσι λοιπόν, δεν ήταν με ελαφρά τη καρδία, συναισθανόμενοι την αξία της ανάπτυξης του 
παράκτιου μετώπου, και με δεδομένο ότι εμείς ξεκινάμε ήδη τη συζήτηση για τον 
αρχιτεκτονικό διαγωνισμό ανάδειξης του δικού μας του μετώπου, του παραλιακού εδώ 
μπροστά-μπροστά στην κεντρική παραλία. Αυτό θα ξεκινήσει, στην επόμενη Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής θα συζητήσουμε για τη διαδικασία.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν θέλει προϋπολογισμό αυτό;

Έχει αυτό προϋπολογισμό. Έχει στο ’23, όχι εδώ μέσα, έχει στο ’23, στον 
προϋπολογισμό του ’23.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Στο ’23, εντάξει. Άρα λοιπόν…

Στον προϋπολογισμό του ’23, στους δημοτικούς πόρους της Πολεοδομίας, 
στο 40, κωδικός 40, δεν θυμάμαι ακριβώς ποιος είναι απέξω. Αυτό.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Γιατί οι δημοτικοί πόροι στα τεχνικά έργα είναι 170 χιλιάδες.

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: 

ΛΙΑΠΠΑΣ: 

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: 

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: 

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: 
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ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: Ναι, ναι, ναι.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Είτε τίποτε.

Πολύ λίγο, πάνω σ’ αυτό το θέμα. Όχι, επειδή έκαμε μία παρατήρηση ο κ. Λιάππας 
και ψάχνω τον προϋπολογισμό να δω πού παίρνουμε 10 χιλιάρικα και τα βάζουμε 

για να πληρώσουμε το ρεύμα των ΚΔΑΠ, εγώ δεν το βλέπω πουθενά εδώ. Αν μου 
επιτρέπετε.

ΛΙΑΠΠΑΣ: Πρέπει να μειώνονται οι μισθοί…

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 3 χιλιάδες. Μείον 3 χιλιάδες.

ΦΑΒΑΣ: Όχι, δεν υπάρχει αυτό τώρα, εντάξει.

ΛΙΑΠΠΑΣ: Υπάρχει, Γιώργο.

ΦΑΒΑΣ: Τα 10 χιλιάρικα… 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Μείον 3.000 ...( δεν ακούγεται). 

Οι μισθοί μειώνονται 3 χιλιάδες, ναι, οι μισθοί μειώνονται 3 χιλιάδες, πού πάει στο 
ρεύμα δεν το βλέπουμε; Στο ρεύμα πού πάει; Γιατί λογικά έπρεπε να φαίνεται ο 

κωδικός. Δεν φαίνεται κάνας κωδικός που να πληρώνουμε ρεύμα του ΚΔΑΠ.

ΛΙΑΠΠΑΣ: Στο πάνω, Γιώργο, στο ΚΔΑΠ. 

Οι μισθοί, κοίταξέ το και εσύ συνάδελφε, κοίταξέ το καλύτερα. Εγώ το κοίταξε 
προσεκτικά αρκετές φορές.

ΛΙΑΠΠΑΣ: ok, εντάξει.

ΦΑΒΑΣ: Ότι μειώνονται οι μισθοί, ναι, μειώνονται 3 χιλιάρικα.

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΥ: ...( εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται).

Μία απάντηση, δύο απαντήσεις. 
Σε ότι έχει σχέση με τα ΚΔΑΠ το ποσό που βλέπετε είναι σε προηγούμενη 

αναμόρφωση προφανώς…

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι, το ξέρω, το ξέρω, το ξέρω.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ενισχύονται τα ΚΔΑΠ, χρηματοδοτούνται.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ δεν είπα όχι.

Ναι. Δηλαδή, δεν μπορεί εκ των προτέρων να ξέρουμε το μέγεθος της 
χρηματοδότησης γιατί δεν ξέραμε ούτε καν τους αριθμούς. 

Δεύτερο: σε ότι έχει σχέση με τη ΣΑΤΑ, η ΣΑΤΑ προϋπολογίζεται, ξέρουμε από την αρχή ποια 
είναι η ΣΑΤΑ του έτους.

Επειδή στον προϋπολογισμό την περασμένη φορά είχα δει 700 τόσες 
χιλιάδες, ο αρχικός προϋπολογισμός, η ΣΑΤΑ είναι 823, αν το 

πολλαπλασιάσουμε επί 12, βγαίνει πάνω απ’ τις 700 τόσες χιλιάδες.

ΦΑΒΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οι ΚΑΠ, οι ΚΑΠ είναι αυτοί.

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Οι ΚΑΠ αυτό λέω.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Που είναι ενιαίος. Άλλο οι ΚΑΠ. 

Οι ΚΑΠ είναι αυτοί. Οι ΚΑΠ σας είπα, δεν ήταν ΣΑΤΑ, λάθος δικό μου 
ήτανε. Οι Κεντρικότεροι Αυτοτελείς Πόροι, ΚΑΠ ήταν, λάθος δικό μου. 

Είναι ΚΑΠ, δεν είναι ΣΑΤΑ, λάθος δικό μου. ΚΑΠ, λοιπόν.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτοί πλην των εκτάκτων έχουνε προϋπολογιστεί. Πλην των εκτάκτων.

Ξαναλέω το εξής: ελέγξτε το εξής: θυμάμαι πολύ καλά ότι στην τελευταία 
αναμόρφωση ο αρχικός προϋπολογισμός των ΚΑΠ ήταν 700 τόσες 

χιλιάδες. 823 που παίρνουμε τώρα Χ 12, υπερβαίνουν τις 700 τόσες χιλιάδες. 
Εε κοιτάξτε το, δεν λέω τίποτα άλλο.

ΦΑΒΑΣ: ...( εκτός μικροφώνου - δεν ακούγεται), Οικονομική Επιτροπή.

Μεσούσης, μεσούσης της οικονομικής χρονιάς άλλαξαν οι ΚΑΠ.
Κάτι παραπάνω. Αυτό έρχονται ως έκτακτοι.

Δεν το ξέρω αν είναι ως έκτακτοι. Εδώ δεν το αναφέρει ως έκτακτοι. Σας 
το λέω να το κοιτάξετε. 

Δεν λέω κάτι άλλο.

Συνεπώς, ψηφοφορία. 
Να υποθέσω…

Κατά, έτσι; 
Βέβαια τώρα, τώρα το ότι βάζουμε – βγάζουμε τώρα -έτσι;- επειδή δεν 

μπορούμε μέσα στον χρόνο που έχουμε υπολογίσει ότι θα κάνουμε κάτι να μην το κάνουμε 
και να τα βάζουμε κάπου αλλού, λες και θα προλάβουμε να τα κάνουμε αυτά, με εξαίρεση 
ενάμιση μήνα, εε νομίζω ότι είναι αυτό που είπα: απόψε αυτοσχεδιάζουμε, ωραία. 
Κατά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Σωφρονά;

ΣΩΦΡΟΝΑΣ: Λευκό.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Λιάππα;

Εμείς Κατά, όμως θα θέλαμε να υπερψηφίσουμε αν ήταν χωριστά τα 
καρδιολογικά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο προϋπολογισμός είναι στο σύνολο, αντιλαμβάνεστε. 

ΛΙΑΠΠΑΣ: Εντάξει, Κατά.

Κατά, ούτε καν λευκό, να το μετριάσετε. 
Κατά πλειοψηφία.

  

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΛΙΑΠΠΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού έλαβε υπόψη 
της τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις των άρθρων 72 & 75 του Ν. 3852/2010 όπως έχουν 
τροποποιηθεί και ισχύουν, και την ΚΑΤΑψήφιση της πρότασης από τους κ.κ. Κοσμόπουλο, 
Λιάππα, καθώς και την δήλωση ΛΕΥΚΗΣ ψήφου από τον κ.  Σοφρωνά,
κατά πλειοψηφία,

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας την αναμόρφωση του δημοτικού 
προϋπολογισμού, οικον. έτους 2022, σύμφωνα με τα προτεινόμενα στην υπ’ 
αριθμ. πρωτ. 112158/09-11-2022 εισήγηση, καθώς επίσης και στην υπ’ αριθμ. 
112301/09-11-2022 συμπληρωματική αυτής, του Τμήματος Λογιστηρίου & 
Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, που αναλυτικά 
καταχωρούνται στο ιστορικό της απόφασης αυτής

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Μαρινάκης Σαράντος 1. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης

2. Κοσμόπουλος Βασίλειος

3. Λιάππας Λεωνίδας

4. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

5. Μπασακίδης Νικόλαος

6. Σκοπετέας Αναστάσιος

7. Σωφρονάς Γεώργιος

8. Φάβας Γεώργιος

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΣΑΡΑΝΤΟΣ ΧΑΡ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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